
П Р О Т О К О Л

зборів суддів Козелецького районного суду 
Чернігівської області

12 листопада 2018 року смт Козелець

12 листопада 2018 року на зборах суддів Козелецького районного суду 
Чернігівської області голова згаданого суду Бараненко С.М. повідомив, що в 
суді працюють судді Бараненко С.М., Бузунко O.A., Іванюк Т.І., Соловей В.В., 
Анохін А.М.

На зборах суддів присутні судді Бараненко С.М., Бузунко O.A., Іванюк 
Т.І., Соловей В.В., Анохін А.М.

Голова суду Бараненко С.М. поінформував про наявність кворуму, 
необхідного для проведення зборів, оголосив про відкриття зборів суддів, та 
запропонував обрати голову зборів.

Суддя Бузунко O.A. запропонувала обрати головою зборів суддю 
Бараненка С.М.

Суддя Бараненко С.М. не заперечував проти обрання його головою 
зборів.

ГОЛОСУВАЛИ:

за -  п’ять (Бараненко С.М., Бузунко O.A., Іванюк Т.І., Анохін А.М., 
Соловей В.В.);

проти - немає, 
утримались -  немає.

УХВАЛИЛИ:

Головою зборів суддів обрати суддю Бараненко С.М.

Голова суду Бараненко С.М. запропонував обрати секретарем цих зборів 
суддю Бузунко O.A.

Суддя Бузунко O.A. не заперечувала проти обрання її секретарем зборів.

ГОЛОСУВАЛИ:

за -  п’ять (Бараненко С.М., Бузунко O.A., Іванюк Т.І., Анохін А.М., 
Соловей В.В.);

проти - немає, 
утримались -  немає.

УХВАЛИЛИ:

Секретарем зборів суддів обрати суддю Бузунко O.A.



Голова зборів -  суддя Бараненко С.М. вніс на обговорення порядок 
денний: вибори таємним голосуванням делегата на Спільні збори суддів 
місцевих загальних судів України в Чернігівській області.

ГОЛОСУВАЛИ:

за -  п’ять (Бараненко С.М., Бузунко O.A., Іванюк Т.І., Анохін А.М., 
Соловей В.В.);

проти - немає,
утримались -  немає.

УХВАЛИЛИ:

Включити до порядку денного питання про обрання таємним 
голосуванням делегата на Спільні збори суддів місцевих загальних судів 
України в Чернігівській області.

Суддя Бузунко O.A. запропонувала внести до порядку денного питання 
щодо 1) звернення зборів суддів до Ради суддів України, Вищої ради 
правосуддя, Верховного Суду, Вищої кваліфікаційної комісії суддів України з 
листом, проект якого надано суддям (щодо оплати праці та формування питань 
на позачерговий з’їзд суддів України), 2) обговорення питання про підтримання 
проекту рішення Ради суддів України з проблемних питань запровадження та 
забезпечення функціонування підсистеми електронного суду Єдиної 
інформаційно-телекомунікаційної системи

ГОЛОСУВАЛИ:

за -  три (Бараненко С.М., Бузунко O.A., Анохін А.М.);
проти - немає;
утримались - Іванюк Т.І., Соловей В.В..

УХВАЛИЛИ:

Включити до порядку денного питання звернення зборів суддів до Ради 
суддів України, Вищої ради правосуддя, Верховного Суду, Вищої 
кваліфікаційної комісії суддів України з листом, проект якого надано суддям 
(щодо оплати праці та формування питань на позачерговий з’їзд суддів 
України).

Голова зборів суддів Бараненко С.М. запропонував суддям висунути свої 
кандидатури або кандидатури колег для обрання делегатом на спільні збори 
суддів області.

Пропозицій від суддів не надійшло.
Голова зборів суддів Бараненко С.М. зазначив, що з огляду на викладене, 

перше питання порядку денного є вичерпаним.



Голова зборів суддів Бараненко С.М. поставив на обговорення питання 
про затвердження звернення зборів суддів до Ради суддів України, Вищої ради 
правосуддя, Верховного Суду, Вищої кваліфікаційної комісії суддів України з 
листом, проект якого надано суддям (щодо оплати праці та формування питань 
на позачерговий з’їзд суддів України).

ГОЛОСУВАЛИ:

за -  три (Бараненко С.М., Бузунко O.A., Анохін А.М.);
проти - немає;
утримались - Іванюк Т.І., Соловей В.В..

УХВАЛИЛИ:

затвердити звернення зборів суддів до Ради суддів України, Вищої ради 
правосуддя, Верховного Суду, Вищої кваліфікаційної комісії суддів України з 
листом, проект якого надано суддям (щодо оплати праці та формування питань 
на позачерговий з’їзд суддів України).

Голова зборів суддів Бараненко С.М. поставив на обговорення питання 
про підтримання проекту рішення Ради суддів України з проблемних питань 
запровадження та забезпечення функціонування підсистеми електронного суду 
Єдиної інформаційно-телекомунікаційної системи.

ГОЛОСУВАЛИ:

за -  п’ять (Бараненко С.М., Бузунко O.A., Анохін А.М., Іванюк Т.І., 
Соловей В.В.);

проти - немає;
утримались -  немає.

УХВАЛИЛИ:

підтримати проект рішення Ради суддів України з проблемних питань 
запровадження та забезпечення функціонування підсистеми електронного суду 
Єдиної інформаційно-телекомунікаційної системи.

Голова зборів суддів -  суддя Бараненко С.М. оголосив збори суддів 
закритими.


